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Protokoll fört vid årsstämman för 
 

Prästuddens Tomtägarförening 
 

den 25/5 – 2004 

 
Plats: Stockholms Universitet, Universitetsvägen 10 Hus E plan 3, sal E306. 

 
 

 
§1. Stämmans öppnades av Sven Mattsson och dagordningen godkändes av stämman. 
 
§2. Kallelsen till årsstämman ansågs ha skett i behörig ordning. 
 
§3. Till ordförande för årsstämman valdes Lennart Edbom. 
 
§4. Till sekreterare för årsstämman valdes Tomas Lundgren. 
 
§5. Till justeringsmän, tillika rösträknare valdes Kjell Hultman och Peter Söderblom. 
 
§6. Styrelsens årsberättelse för 2003 föredrogs. Därtill informerade Sven Mattsson att Sydved 

Energi ska ta bort rishögarna efter skogsröjningen innan midsommar. Göran Svanberg sade att 
Skärgårdsskog inte följt avtalet men efter påstötningar från kronofogden, till slut betalat 
föreningen för timret. 

 
§7. Revisorernas årsberättelse för 2003 föredrogs och stämman fastställde resultat- och 

balansräkningen för det gångna året. 
 
§8. Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2003. 
 
§9. Björn Nilsson meddelade att bryggorna i Fladen är klara så när som på beställda Y-bommar. 

Tommy Olsson informerade att styrelsen förordar stenkistor framför flytbryggor. Majoriteten av 
styrelsen är för att anlita Tjockö Bygg och Entreprenad emedan Sven Mattsson vill att 
föreningen anlitar Brygg & Bygg GK. 

 Först beslutade stämman att bryggorna i Strandboda skall vara stenkistor. Därefter röstade en 
klar majoritet för att anlita Tjockö Bygg och Entreprenad. Till detta beställes också att byta ut 
det föreslagna materialet av galvat stål mot rostfritt och syrafast. 

 
§10. Styrelsens förslag att permanenta den årliga medlemsavgiften till SEK 900 fastställdes. 
 
§11. Styrelsens förslag att höja arvoden till styrelse och revisorer med 20% godkändes av stämman. 
 
§12. Budgetförslag för år 2004 föredrogs och fastställdes av stämman. 
 
§13. Sven Mattsson omvaldes enligt valberedningens förslag till ordförande i förening och styrelse 

för ett år. 
 
§14. Göran Svanberg omvaldes enligt valberedningens förslag till kassör för två år. 
 Tomas Lundgren omvaldes enligt valberedningens förslag till sekreterare för två år. 
 
§15. Reinhold Pramgren omvaldes enligt valberedningens förslag till revisor för ett år. 
 Jan Attling omvaldes enligt valberedningens förslag till revisor för ett år. 
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 Peter van Loon omvaldes enligt valberedningens förslag till revisorsuppleant för ett år. 
 
§16. a)  Till bryggutskott Fladen omvaldes Björn Nilsson för två år 
  Till bryggutskott Strandboda omvaldes Tommy Olsson för två år 
 

b) Till vattenverket Norrbyn omvaldes Tomas Lundgren och Pertti Nahkuri för två år . 
 
 c)  Till valberedning och byamän i Fladenbyn valdes Britt-Marie Nilsson och Tomas Garnell. 

Till valberedning och byamän i Mellanbyn omvaldes Ann-Britt Johansson och Sven 
Malmberg. Ann-Britt Johansson är sammankallande för valberedningen. 

  Till valberedning och byaman i Söderbyn omvaldes Anders Nyberg. 
Till valberedning och byamän i Norrbyn omvaldes Claes-Göran Bergström och Olle Lundin. 
Byamännen väljs för ett år. 

 
  d) Till festkommittén omvaldes Tina Wase för två år. 

  
 
§17. Styrelsens proposition att jämställa ersättningen för deltagande vid städdagar med 

timersättningen till arbetslaget godkändes av stämman. 
 
§18. Angående styrelsen rekommendation till motion 1, lämnade stämman uppdraget till styrelsen att 

handlägga frågan om att analysera vatten i föreningens pumpar regelbundet och upprätta karta 
till anslagstavlan var handpumpar finnes. 

 Styrelsens rekommendation till motion 2, att lämna Norrtälje kommuns broschyr i brevlådornas 
skall fullföljas. 

 
§19. Under övriga framfördes önskemål om omklädnadshytt och kissplats för barn vid badplast. 
 Är sjöbodarna försäkrade? Styrelsen kontrollerar detta. 
 Badstege vid Strandboda önskas. 
 Skövlingen av skogen vid Strandboda-promenaden uppfattas som kraftig. 
 Det ansågs även att vägen vid kvarnen är förstörd efter skogsröjningen. 
 Det behöver dikas ut runt fotbollsplanen och den behöver rustas. 
 Båtrampen i Strandboda är åtgärdad och i funktion. 
 Ny adresslista över medlemmarna upprättas av styrelsen. 
 Styrelsen har en mail-adress:   prastudden@sverige.nu 
 
§20. Stämman avslutades av Lennart Edbom. 
 
 
Vid protokollet:    Justerat av:  
 
 
 
 
----------------------------------------------   ---------------------------------------------- 
Tomas Lundgren    Lennart Edbom 
 
 
 
Justerat av:    Justerat av:  
 
 
 
 
----------------------------------------------   ---------------------------------------------- 
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Kjell Hultman    Peter Söderblom 


